

7 Days

NIIGATA / KARUIZAWA / TOKYO



Photos © by JNTO

Highlights

NIIGATA

- Shirone Grape Garden
- Cave d' Occi Winery & Vinespa
- Teradomari Fisherman Wharf
- Imayo Tsukasa Sake Brewery
- Northern Culture Museum
- Niigata Furusato Village

- Sanjo Blacksmith Dojo
- Tsubame-Sanjo Regional Industrial Promotion Centre
- Tamagawa Sake Brewery / Echigo Yukikura
- Mt Hakkai Ropeway
- Yuzawa Ski Area

KARUIZAWA / TOKYO

- Shiraito Falls
- Karuizawa Outlet
- Asakusa Kannon Temple / Nakamise Street
- Tokyo Sky Tree (Driving View)

Meals

- Japanese Set Lunch / Dinner
- Buffet Dinner



DAY 1 : SINGAPORE ✈ NARITA NH 802 0550/1400
SINGAPORE ✈ HANEDA NH 844 2215/0630
SINGAPORE ✈ NARITA NH 804 0035/0845

Assemble at Singapore Changi International Airport Terminal 2 for your flight to Niigata via Tokyo Narita or Haneda Airport.

NH 802 / NARITA ✈ NIIGATA NH3239 1740/1845

(Breakfast or Lunch on board / Bento dinner)

Upon arrival at Niigata, we will check in the hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Niigata City

NH 844 / NARITA ✈ NIIGATA NH3239 1740/1845

(Breakfast on board / Lunch / Bento dinner)

After arriving at Haneda airport, we will be transferred to Narita Airport for our flight to Niigata. Upon arrival, we will check in the hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Niigata City

NH 804 / NARITA ✈ NIIGATA NH3239 1740/1845

(Breakfast on board / Bento dinner)

Upon arrival at Niigata, we will check in the hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Niigata City

DAY 2 : IMAYO TSUKASA SAKE BREWERY / NORTHERN CULTURE MUSEUM / NIIGATA SENBEI OUKOKU / FURUSATO VILLAGE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After a good breakfast, we visit Imayo Tsukasa Sake Brewery where only Niigata's natural "Suganadake" spring water is used to make with great care, to produce strong and delicious flavoured sake. Built around year 1900, the tour will take you through each stage of the sake-brewing process. After that, we proceed to Northern Culture Museum to view this overwhelming house that was once used by the Ito Family, a family said to be among the wealthiest of Niigata farmers with authority over 2800 peasant farmers and 58 rice holding storehouses. From here we travel to one of the famous Japanese rice cracker "Senbei Oukoku" factories where you can savour various shape, size, flavours and sometimes sweet senbei. You can also have the experience making one yourself. Our next stop is the exciting Niigata Furusato Village, a multi-purpose tourism faculty that comprises a Bazaar Hall with its collection of Niigata finest products and delicacies. At the "Appeal Hall" you will find Niigata history, culture and major tourism spots.

Accommodation: Hotel in Niigata City

DAY 3 : SHIRONE GRAPE GARDEN / CAVE D'OCCI WINERY & VINESPA / YAHIKO SHRINE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Our first programme for today is a visit to the famous Shirone Grape Garden. Here, you can enjoy the highest quality of fruits* they produce throughout the year* and the freshness of the gelato. After that, we proceed to Cave d' Occi Winery & Vinespa, the famous setting that encourages enjoyment in the everchanging moods of the vineyards. Explore its courtyard and vineyards for a refreshing change of pace. Our next stop is the magnificent Yahiko Shrine built some 1300 years ago. It was believed that this shrine brought about the establishment and foundation of the industrial culture of the Echigo region. Tonight we relax our body in the "onsen" within the hotel.

Accommodation: Hotel Iwamuro Onsen ♨

DAY 4 : TERADOMARI FISHERMAN WHARF / SANJO BLACKSMITH DOJO / TSUBAME-SANJO REGIONAL INDUSTRIAL PROMOTION CENTRE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Our first stop is Teradomari Fisherman Wharf. Very popular with the locals and tourists alike, here you can find many shops selling fresh seafood lined up on the road. Next we visit Sanjo Blacksmith Dojo* to learn Japanese traditional blacksmithing techniques of knife sharpening and nail making process. You can make your very own traditional Japanese nail too. After that, we visit Tsubame-Sanjo regional industrial promotion centre. The 925 sq meter hall is filled with treasures and local products such as knives, copperwares, household products and a lot more.

Accommodation: Hotel in Niigata City

* Closed on every Monday

DAY 5 : MT. HAKKAI ROPEWAY / TAMAGA SAKE BREWERY / YUZAWA SKI AREA

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, we head toward Mt. Hakkai Ropeway. The ropeway cable cars have the ability to carry up to 81 passengers. Along the way, you can enjoy the fabulous view of Uonuma Valley. Next we visit Tamagawa Sake Brewery. Here, snow are stored in a warehouse for unprocessed sake. You can also sample 10 types of sake available. Next stop is Yuzawa Ski Area* to enjoy a day of winter activities that include skiing and snowboarding, or just viewing the snowy scenery and relaxation in the onsen (hot spring).

Accommodation: Hotel in Yuzawa Ski Area ♨

* Ski and winter activities are available from December to March (Rental of ski equipment is at own expenses).

DAY 6 : KARUIZAWA / TOKYO CITY TOUR

(Breakfast / Dinner)

This morning will to Karuizawa to visit the famous Shiraito Falls. Although the falls are only 3 meters tall, they are spread out over 70 meters wide in an arch shape. After that we will visit Karuizawa Outlet Mall where you can explore more than 200 shops selling premium and local brands at reasonable prices. From here we proceed to Tokyo for a city tour. First stop is the famous Asakusa Kannon Temple and at the colourful Nakamise Street, you have a wide selection of souvenirs and traditional Japanese snacks. On the way back to the hotel, we will drive the magnificent Tokyo Sky Tree.

Accommodation: Hotel in Tokyo

DAY 7 : TOKYO ✈ SINGAPORE (Breakfast)

This morning, have a last minute shopping in Tokyo until your transfer to Narita/Haneda Airport International Airport for your flight back to Singapore with sweet memories of ANA First Choice Holiday.

FRUIT PICKING SEASON

Strawberry	Early February to Late June
Grape	Early August to early November
Fig	Mid-August to Early November
Pear	Early September till mid October



Remarks

- Surcharges are applicable to Japan Eve & National Holidays, Chinese New Year and Festive Events.
- Sequence of itinerary and flight schedules are subject to change without prior notice.
- Tour will be conducted in Mandarin. A bilingual (Mandarin/English) guide will be provided upon request and is subject to availability.

7天新潟 / 轻井泽 / 东京游 (7D NIIGATA / KARUIZAWA / TOKYO)



第一天：新加坡 → 成田 NH802 0550/1400
新加坡 → 羽田 NH844 2215/0630
新加坡 → 成田 NH804 0035/0845

在新加坡樟宜国际机场第二搭客大厦集合以办理登机手续。

NH802 (成田) → 新潟 NH3239 1740/1845 (在飞机上用早或午餐、便当晚餐)

抵达新潟机场后，我们将前往享用晚餐。之后再登记住入酒店休息。

住宿：新潟区酒店

NH844 (成田) → 新潟 NH3239 1740/1845 (经成田) (在飞机上用早餐、午餐、便当晚餐)

抵达羽田机场后，我们将驱车往成田机场出发乘搭航班前往新潟。抵达新潟机场后，我们将登记住入酒店休息。

NH804 (成田) → 新潟 NH3239 1740/1845 (在飞机上用早餐、便当晚餐)

抵达新潟机场后，我们将登记住入酒店休息。

第二天：IMAYO TSUKASA 清酒厂 / 北方文化博物馆 / 新潟县北大 OUKOKU / 新潟故乡村 (早餐、午餐、晚餐)

今早，我们将参观 IMAYO TSUKASA 清酒，只有新潟的自然 "Suganadake" 春天水用来酿造清酒，缘故是非常谨慎和有强烈，可口的风味。工厂建筑建于 1900 年左右，我们将带您通过清酒的酿造过程中每个阶段。过后，我们前往北方文化博物馆，仍似相似的形成，向一座城堡的雄伟建筑周围，看看是倒性站。北方文化博物馆基于在房子里曾经利用 ITO 家庭，家人说要将最富有的新潟县的农民在的一天，他们吩咐一些 2800 年农民和 58 米控股仓库。我们的下一站是新潟故乡村，以新潟的风味和特产汇聚一堂的“集市馆”、介绍新潟的历史、文化、观光的“魅力馆”为中心建成的综合观光设施。各种活动深受好评。

住宿：新潟区酒店

第三天：白根葡萄园 / CAVE D'OCCI 葡萄酒庄温泉 / 弥彦神社 / 弥彦温泉 (早、午、晚餐)

今天我们的一个旅程是白根葡萄园，可享用许多类型的高品质水果而且不同类型的水果在全年中。之后，我们前往 CAVE D'OCCI 葡萄酒庄温泉，尽情探索并欣赏酒庄的葡萄园及享受庭院并保留淳朴的乡村感觉。弥彦神社以巨大牌坊为象征，被弥彦山所环绕。相传创建于 1300 年前，在其宝物殿中展览着刀剑、书画等等宝贵文化财。晚上您可在酒店享受泡日式温泉浴松懈身心。

住宿：弥彦区温泉酒店

第四天：TERADOMARI 鱼市场 / 三条锻冶道场 / 燕三条工业商场 (早、午、晚餐)

第一站，我们前往 TERADOMARI 鱼市场。是旅客及当地居民最受欢迎的地方，许多商店卖新鲜的海鲜都被排队沿 Teradomari 海滩的道路上。接着我们将参观三条锻冶道场*，从那里我们可以学习由日本传统铁匠制造刀锐化及指甲子制作过程。您也可以亲身体验制作日本传统指甲。接着，我们参观燕三条工业商场，其传承传统工艺技法，制作出精美的工艺品，如：锤起铜器。另一方面，有不断发展创新出适合现代生活模式的金属餐具、生产工具、美容用具等产品。

*每逢星期一关闭

住宿：燕市区酒店

第五天：八海山空中吊车 / 汤沢町滑雪场

早餐后，我们将前往八海山空中吊车。八海山空中吊车可以到达以山岳为信仰的胜地八海山的半山腰处。全长 2,217 米，可乘坐 81 人。在此处既能够眺望鱼沼盆地和上信越国境的山脉美景，又可以体验 5 分钟的空中散步。之后前往汤沢町滑雪度假村*，您可享用自费乘坐雪车或摩托雪车在雪地游览，活动方式多姿多彩任您选择，冬季雪景美不胜收。晚上您可在酒店享受泡日式温泉浴松懈身心。

*冬季种类广泛的活动只限十二月中旬至三月中旬 (租用滑雪器具费用自付)

住宿：汤沢町区滑雪度假村酒店

第六天：轻井泽 / 东京市区游 (早、午、晚餐)

今早，我们将前往旧轻井泽“银座”购物街，轻井泽是很出名的水果果酱有许多商店销售的原始堵塞。此外，传统工艺品，食品站、餐馆、礼品店和时尚商店位于。也有开了很多导入的项目商店。之后，我们驱车往轻井泽购物商场，这里有多于 200 间商店以合理的价格销售国际及当地品牌。从这里我们将前往东京市区游。接着，参观东京闻名的浅草观音寺。引向寺庙的仲见世街道您肯定不容错过，街道两旁摆满了各种传统小吃摊位，您还可以在这里买到精致漂亮的纪念品。回程至酒店提沿路上我们将驱车经过东京晴空塔。

住宿：东京区酒店

第七天：东京 → 新加坡 (早餐)

今早是自由活动的时间，直到送您前往成田或羽田国际机场搭乘航班回返新加坡，愿 ANA 首选假日游给您留下美好的回忆。

备注：

行程顺序、航班时间和酒店住宿如有更改，恕不预先告知。